國立中央大學生命科學系外籍博士班招生資訊及繳交資料

Admissions Information and Payment Information for Foreign

Doctoral Programs in the Department of Life Sciences, NCU

修業規定 The study regulations of Department of Life Sciences	
學分規定 credit requirements	
學位別 Degree	博士 PhD
修業年限 Years of study	2~7 years
畢業學分數 Graduation credits	18 credits
必修學分數 Required credits	11 credits
選修學分數 Elective credits	7 credits

畢業規定 Graduation Regulations

- 1.畢業學分:共 18 學分,包括四門共 8 學分的專題討論、4 門 0 學分的專題演講、1 門核心課程、及 7 學分的選修學分,但不包含論文學分。
- 2.其他規定:
 - (1)入學第一學期,需至本校網頁學習系統自行修習『學術研究倫理教育』課程。
 - (2)第一學期開學後,須參加由環安中心舉辦之全校性安全衛生教育訓練講習課程三小時。未參加者不得進入實驗場所工作;對於無故不參加者,本系得停止獎(助)學金補助。
 - (3)在提出資格考申請前須完成一學期實驗課助教教學之訓練,且第一次擔任助教時需同時選修 0 學分「生命科學教學實習」課程。
 - (4)入學後第五學期開始至第八學期結束前通過資格考試.
 - (5) 通過資格考之後,於畢業口試前至少提一次進度報告。
 - (6)須提出以第一作者發表 SCI 期刊論文至少二篇,或 SCI 期刊 Ranking≤50% 之論文至少一篇,且 該生及指導教授須分別為第一作者及通訊作者。
 - (7)口試前需以論文題目在本系舉行公開演講。
 - (8) 通過口試。
 - (9)請見本系網頁公告 http://www.ncu.edu.tw/~ls/nculs/course/phd/生命科學系博士班研究生修業辦法。
- 1.Required credits:18 credits, including 8 credits for Seminars, Topic Seminar I, II, III, IV (0 credits), 1 Core Courses, 7 credits for required courses, not including dissertation credits.
- 2.Other requirements:
 - (1) Within the first semester, incoming students must complete a zero credit independent-study course on Academic Research Ethics.
 - (2)During the first semester, student must also participate in a Health and Safety Training Workshop held by the university Environmental Safety Center. Students who fail to participate in the workshop will not be allowed to enter the laboratory workplace. Students who fail to participate without a proper reason will lead to a termination of scholarship/grant (stipend) by the department.
 - (3) Teaching experience: All students must be a TA for at least one semester of lab course.
 - (4)Pass doctoral candidacy qualification examination within 5th-8th semesters.
 - (5)After passing the qualification examination and prior to the oral dissertation defense, students must conduct at least one progress report.
 - (6) Must publish two SCIE(SCI) papers Or at least one paper with SCIE(SCI) journal Ranking ≤ 50% with the student as the first author and advisor as the corresponding author.
 - (7)Prior to the oral defense, one must have a public presentation about the dissertation topic.

- (8)Pass an oral defense of dissertation.
- (9)Please refer to the website of the Department announcement, http://www.ncu.edu.tw/~ls/nculs/course_2.php

缴交資料 Required documents to be submitted		
項目 Item	說明 Description	
自傳 Autobiography		
讀書計畫 Study plan	Study plan is aimed at you future development (master, PhD, postdoc, etc)	
研究計畫 Research proposal	Research proposal is aimed only at research topics.	
托福或其他英文能力證明 English proficiency proof	各英文檢定成績標準為:TOEFL iBT 64 或 TOEFL ITP 483 或 TOEIC 600 或 Cambridge IELTS 5.0 或 GEPT 143 或 BULATS 30。	
	English proficiency proof is a required document and the minimum requirments are as follows: TOEFL iBT 64 or TOEFL ITP 483 or TOEIC 600 or Cambridge IELTS 5.0 or GEPT 143 or BULATS 30.	
相關學術論著 Relevant academic papers	Academic documents to aid in review	

其他要求 Other requirements of the department

- 1. 申請人必須具有生物相關科系之大學或碩士學位 2. 申請者須檢附英文檢定證明,各英文檢定成績標準為 TOEFL iBT 64 或 TOEFL ITP 483 或 TOEIC 600 或 Cambridge IELTS 5.0 或 GEPT 143 或 BULATS 30 3. 推薦函一封
- 1. Applicants must have a bachelor or master degree from biology-related departments. 2. English proficiency proof is a required document and the minimum requirements are as follows: TOEFL iBT 64 or TOEFL ITP 483 or TOEIC 600 or Cambridge IELTS 5.0 or GEPT 143 or BULATS 30. 3.One Letter of Recommendation Only

聯絡資訊 Department Contact Information	
網頁 Web page	http://in.ncu.edu.tw/ls/
承辦人姓名 Undertaker	洪瑞璟 Ruei-Ching Hung
電話 Telephone	886-3-4227151 ext 65050
E-mail	ncu5050@ncu.edu.tw